
REPUBLIKA HRVATSKA 

LIČKO-SENJSKA ŽUPANIJA 

SREDNJA ŠKOLA OTOČAC 
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Otočac, 6. studenoga 2020.  

 

S K R A Ć E N I  Z A P I S N I K 

sa 4. sjednice Školskog odbora Srednje škole Otočac održane 6. studenoga 2020. godine s 

početkom u 14:00 sati u prostoru Srednje škole Otočac, Ćirila i Metoda br. 2 

Nazočni članovi: Vlatka Gašparović, Maja Pezelj Mandarić, Damir Rogić, Hermina Rznić, 

Ana Šporčić 

Opravdano izostali: Štefica Bunjevčević, Kristina Bićanić 

Nazočno je 5 članova.  

Ostali nazočni: Adela Rukavina - ravnateljica Škole 

Zapisničarka: Snježana Oršanić  

Predsjednica Školskog odbora, gospođa Maja Pezelj Mandarić, pozdravlja prisutne te utvrđuje 

da je na sjednici prisutno 5 članova Školskog odbora.  

Predsjednica Školskog odbora predlaže sljedeći  

Dnevni red 

1. Usvajanje zapisnika s 3. sjednice Školskog odbora  

2. Izvješće predsjednice o razrješenju člana i imenovanju članice Školskog odbora 

3. Verifikacija mandata imenovane članice Školskog odbora 

4. Donošenje odluke o usvajanju II. Izmjena i dopuna Financijskog plana za 2020. 

godinu 

5. Razmatranje prijedloga Financijskog plana za 2021. godinu i projekcija plana za 2022. 

i 2023. godinu te donošenje odluke o istom 

6. Razmatranje podneska Krešimira Burušića te donošenje odluke o istom 

7. Možebitno 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

 



Ad 1. Zapisnik s 3. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen. 

Ad 2. Predsjednica Školskog odbora pročitala je Rješenje o razrješenju člana Školskog odbora 

gospodina Gorana Sekule od 22. listopada 2020. godine na osobni zahtjev. Umjesto njega u 

Školski odbor imenovana je Kristina Bićanić. 

Ad 3. Budući da nova članica nije prisutna, verifikacija će se obaviti na sljedećoj sjednici 

Školskog odbora. 

Ad 4. Školski odbor jednoglasno usvaja 2. lzmjene i dopune Financijskog plana Srednje škole 

Otočac za 2020. godinu. 

Ad 5. Školski odbor jednoglasno usvaja prijedlog Financijskog plana Srednje škole Otočac za 

2021. godinu i projekcije plana za 2022. i 2023. godinu 

Ad 6. Predsjednica Školskog odbora pročitala je podnesak gospodina Krešimira Burušića 

kojim je iskazao interes za otkup garsonijere od 13,44 metra kvadratna koja se nalazi u ulici 

Bartola Kašića, a koja je u vlasništvu Škole. Nakon provedene rasprave zaključeno je da će se 

do sljedeće sjednice provjeriti stanje garsonijere te se donijeti odluka o tome što je najbolje za 

Školu. 

Ad 7. Predsjednica Školskog odbora otvara raspravu. Gospođa Vlatka Gašparović napominje 

da je gospodin Goran Sekula bio zamjenik predsjednice Školskog odbora te bi trebalo izabrati 

novog zamjenika ili zamjenicu predsjednice. Predsjednica Školskog odbora napominje da bi 

bilo dobro da se to odgodi za sljedeću sjednicu kada budu prisutni svi članovi Školskog 

odbora.  

Kako više nije bilo rasprave, predsjednica Školskog odbora pozdravlja prisutne i završava 

sjednicu.    

Završeno u 14:55 sati.  

 

 

Zapisničarka:       Predsjednica Školskog odbora: 

Snježana Oršanić       Maja Pezelj Mandarić, dipl. oec. 


